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PROTOKÓŁ NR 24/20 
POSIEDZENIA KOMISJI REWIZYJNEJ RADY POWIATU W GRYFINIE 

- zdalny tryb obradowania-  
z dnia 30 lipca 2020 r. 

  
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 12:00 i trwało do godz. 13:00 w trybie zdalnym.  
W posiedzeniu udział wzięło 4 członków komisji (lista obecności - zał. nr 1), Starosta 
Gryfiński Wojciech Konarski, Przewodniczący Rady Powiatu Roman Michalski, Sekretarz 
Powiatu Andrzej Krzemiński, Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk, Naczelnik Wydziału 
Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lorenowicz-Bień, Dyrektor Powiatowego 
Urzędu Pracy w Gryfinie Bogusława Florek, Zasępca Naczelnika Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami i Nadzoru Właścicielskiego Anna Nikitińska, Naczelnik Wydziału 
Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma. Posiedzenie otworzył, stwierdził kworum  
i posiedzenie w trybie zdalnym obradowania poprowadził przewodniczący Jarosław 
Przygoda. Głównym tematem posiedzenia była analiza i opiniowanie projektów uchwał  
na XIX sesję Rady Powiatu w Gryfinie. 
 
Ad. 2  
Porządek obrad 24 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Gryfinie – zdalny tryb 
obradowania został przedstawiony, stanowi zał. nr 2.  
 
Ad. 3  
Protokół nr 22/20 posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie (4 za,  
0 przeciw, 0 wstrz. się). 
Protokół nr 23/20 posiedzenia Komisji Rewizyjnej został przyjęty jednogłośnie (4 za,  
0 przeciw, 0 wstrz. się). 
 
Ad. 4 Analiza i opiniowanie projektów uchwał na XIX sesję Rady Powiatu w Gryfinie.  
 

I. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie ogłoszenia jednolitego 
tekstu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Gryfiński 
(druk nr 2/XIX);  

 
Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta Lrenowicz-Bień 
powiedziała, że projekt uchwały porządkuje regulamin wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Gryfiński, przyjęty  
w 2009 roku. Od tego czasu było sześć zmian, ostatnie w maju br. Stąd potrzeba ogłoszenia 
tekstu jednolitego w celu ułatwienia czytania regulaminu. Uchwała jest porządkująca i nie 
wnosi żadnych zmian. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki Elżbieta 
Lrenowicz-Bień. 
 
II. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z realizacji planu kontroli Komisji Rewizyjnej za I półrocze 2020 r. (druk  
nr 3/XIX);  
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Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
III. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie uchwalenia statutu  

dla Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie (druk nr 4/XIX);  
 
Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie Bogusława Florek powiedziała,  
że wprowadzenie nowego Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie wynika  
z konieczności dostosowania jego zapisów do aktualnie obowiązujących uregulowań 
prawnych rozszerzających zakres zadań przewidzianych do realizacji przez powiatowe urzędy 
pracy oraz dostosowania struktury organizacyjnej urzędu do ich realizacji. Aktualnie 
obowiązujący Statut  wprowadzono uchwałą XXXVII/477/2006 Rady Powiatu w Gryfinie  
z dnia 28 czerwca 2006 r. Od czasu jego ustalenia wprowadzone zostały nowe rozwiązania 
prawne, odnoszące się zarówno do realizowanych przez urząd zadań jak i jego organizacji. 
Zmianom uległa przede wszystkim ustawa zasadnicza dla funkcjonowania urzędów pracy  
tj. ustawa z dnia 20 kwietnia 2004 r. o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy.  
Od momentu wprowadzenia aktualnie obowiązującego statutu ustawa ta była siedmiokrotnie 
ujednolicana. Do ostatniego  ujednolicenie z dnia 5 lipca 2019 r. (tj. Dz.U. z 2019 poz. 1482) 
wprowadzono już 9 zmian. Istotną zmianą dla organizacji urzędu było wprowadzenie 
obowiązku wyodrębnienia w ramach powiatowych urzędów pracy centrów aktywizacji 
zawodowej. Aktualny statut określa w sposób szczegółowy zarówno zadania Powiatowego 
Urzędu Pracy w Gryfinie, jak i sposób  jego organizacji, które straciły swoją aktualność.  
Z tego względu uchwalenie Statutu Powiatowego Urzędu Pracy w proponowanym brzmieniu 
jest uzasadnione. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuściła Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie Bogusława 
Florek. 
 
IV. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały Rady 

Powiatu w Gryfinie nr XIX/209/2008 z dnia 29 maja 2008 r. w sprawie wyrażenia 
zgody na przekazanie na rzecz Gminy Gryfino w drodze darowizny 
nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 5/XIX); 

 
Zasępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że uchwałą nr XIX/209/2008 z dnia 29 maja 
2008 r. Rada Powiatu w Gryfinie wyraziła zgodę na przekazanie na rzecz Gminy Gryfino  
w drodze darowizny nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego, która mieści 
się na ulicy Niepodległości w Gryfinie. W chwili obecnej obok budowana jest hala 
widowiskowo-sportowa przez Gminę. Darowizna nastąpiła na cele określone w porozumieniu 
i przeznaczona na prowadzenie zadania własnego w zakresie prowadzenia Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych oraz gimnazjum. W związku z reformą systemu oświaty likwidującą 
szkoły ponadgimnazjalne oraz gimnazja Powiat Gryfiński poinformował Gminę o zamiarze 
rozwiązania porozumienia, które zostało wypowiedziane do dnia 31 sierpnia 2020 r. W chwili 
obecnej Wydział Edukacji opracowuje projekt nowego porozumienia. Przedmiotowa uchwała 
wejdzie w życie m.in. pod warunkiem zawarcia nowego lub zmianie aktualnego porozumienia 
na prowadzenie zadania powiatowego. Darowizna przeznaczona jest na prowadzenie szkoły 
ponadpodstawowej lub na realizację zadań gminy z zakresu edukacji, na prowadzenie przez 
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gminę szkoły podstawowej lub przedszkola, z zakresu kultury na prowadzenie domu kultury, 
a także na prowadzenie przez Gminę Gryfino w obiekcie sportowo-widowiskowej hali zadań 
z zakresu sportu lub innych zadań gminy, zgodnie z przeznaczeniem tego obiektu. 
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że do zawarcia porozumienia muszą być chętne 
obie strony. Czy ten projekt uchwały będzie zadawalał gminę? Czy gmina ma inne spojrzenie 
na kształt porozumienia? 
 
Zasępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska odpowiedziała, że wspólne stanowisko jest 
wypracowywane pomiędzy Zarządem Powiatu a Burmistrzem Gryfina. 
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że chciałby poznać istniejące rozbieżności między 
stronami. 
 
Zasępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska odpowiedziała, że porozumienie dotyczy prowadzenia 
zadania powiatowego i przeznaczenia darowizny. 
 
Radny Tomasz Mirakowski powiedział, że chodzi o zagwarantowanie możliwości 
korzystania z hali sportowej przez dzieci i młodzież z liceum, a nie na poczet uroczystości, 
które mogłoby wyłączyć tę halę z systematycznego użytkowania przez młodzież.  
To z pewnością należałoby zagwarantować. 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński powiedział, że jest to zagwarantowane przez tenże 
projekt uchwały. Gmina chciałaby przejąć tę nieruchomość przy jak najmniejszych 
obostrzeniach i wskazań ze strony powiatu na co może być ona wykorzystywana. Natomiast 
co do oczekiwań gminy to z pewnością wypowie się pan Burmistrz na sesji. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt wraz ze zmianami 
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
V. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody  

na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest część tej samej 
nieruchomości (druk nr 6/XIX);  

 
Zasępca Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Nadzoru 
Właścicielskiego Anna Nikitińska powiedziała, że Biuro Nieruchomości na podstawie 
umowy dzierżawy z dnia 27.09.2017 r. użytkuje pomieszczenie biurowe mieszczące się  
na II piętrze budynku przy ul. Dworcowej 1, usytuowanym w obrębie 3 miasta Chojna. 
Niniejsza umowa dzierżawy została zawarta na czas określony do 3 lat, tj. do 01.10.2020 r.  
Z uwagi na kończący się czas obowiązywania umowy dzierżawca wystąpił z wnioskiem  
o wyrażenie zgody na zawarcie kolejnej umowy przedmiotowego pomieszczenia na czas 
nieoznaczony, z  uwzględnieniem 3-miesięcznego okresu wypowiedzenia, z przeznaczeniem 
na prowadzenie biura zarządcy nieruchomości. W przypadku, gdy po umowie zawartej  
na czas oznaczony nieprzekraczający 3 lat, strony zawierają kolejne umowy, których 
przedmiotem jest ta sama nieruchomość, wymagana jest zgoda Rady Powiatu w Gryfinie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 
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VI. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie pozbawienia kategorii 
drogi powiatowej niektórych odcinków dróg powiatowych i zaliczenia ich  
do kategorii dróg gminnych (druk nr 7/XIX);  

 
Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma powiedział, że projekt 
uchwały w takiej formie pozytywnie przyjęła Gmina Stare Czarnowo. Uchwała pozbawia 
kategorii drogi powiatowej następujące odcinki dróg powiatowych: droga powiatowa  
nr 1355Z Nieznań – Żelewo, droga powiatowa nr 1352Z Szczecin – Kołowo – Śmierdnica,  
na odcinku: od drogi 1350Z – do drogi 1353Z. Wymienione drogi zaliczone zostają  
do kategorii dróg gminnych. 
  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
Wideokonferencję opuścił Naczelnik Wydziału Zarządzania Drogami Arkadiusz Durma. 
 

VII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany budżetu powiatu  
na 2020 rok (druk nr 8/XIX);  

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że przedstawione w projekcie uchwały 
zmiany budżetu w większości dotyczą wniosków złożonych przez jednostki organizacyjne 
powiatu, jak również wydziały starostwa powiatowego. W związku z otrzymanymi środkami 
powiat dokonuje zwiększenia planu dochodów i wydatków. Wniosek Dyrektora Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie w Gryfinie dotyczy zwiększenia dochodów i wydatków w sprawie 
akceptacji przez PFRON projektów (zadania własne, finansowanie – środki PFRON):  
na zagospodarowanie terenu wokół siedziby Warsztatów Terapii Zajęciowej - 8 714,30 zł,  
na zakup samochodu przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych przez 
Stowarzyszenie Dom z Sercem - 92 250,00 zł. Wniosek Dyrektora Powiatowego Centrum 
Pomocy Rodzinie w Gryfinie w sprawie zwiększenia dochodów i wydatków w wysokości  
63 410,00 zł, dotyczy zatwierdzonego przez Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej 
projektu pn.: „Może MY możemy” w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie jednostek 
samorządu terytorialnego w tworzeniu systemu przeciwdziałania przemocy w rodzinie”. 
Wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Gryfinie w sprawie zwiększenia planu 
dochodów i wydatków w kwocie 57 117,81 zł, przeznaczonych na finansowanie kosztów 
obsługi zadań, o których mowa w ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych  
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem CIVID-19, innych chorób zakaźnych 
oraz wywołanymi nimi sytuacji kryzysowych. Wniosek Naczelnika Wydziału Zarządzania 
Drogami w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków w kwocie 94 953,32 zł, 
dotyczących inwestycji pn. „Budowa chodnika w ciągu ulicy Szkolnej w Żabnicy  
na odcinku od ul. 3 Maja do kościoła parafialnego, o dł.260 mb” w związku z brakiem 
dofinansowania zewnętrznego planowanego pierwotnie z Dolnoodrzańskiej Inicjatywy 
Rozwoju Obszarów Wiejskich; w związku z brakiem planowanego pierwotnie 
dofinansowania zewnętrznego inwestycji pn. „Przebudowa drogi powiatowej nr 1402Z 
Rosnowo-Gogolice-Chełm Górny, na odcinku od km:11+755 do km: 12+505, dł. 0,75 km”, 
zmniejsza się wydatki o kwotę 50 000,00 inwestycji pn. Przebudowa odcinka drogi 
powiatowej nr 1409Z Warnice-Stare Łysogórki, na odcinku od km: 21+870 do km: 23+870” 
w związku z brakiem planowanego pierwotnie dofinansowania zewnętrznego; z oszczędności 
na zadaniu dotyczącym remontów cząstkowych dróg zmniejsza się wydatki: Dział, 600, 
Rozdział 60014 § 4270 o kwotę 14 229,18 zł. W związku z otrzymanymi od Ministerstwa 
Finansów środkami z rezerwy subwencji ogólnej w mniejszej wysokości niż zaplanowano 
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pierwotnie oraz w związku ze zwiększeniem wartości zadania w wyniku rozstrzygnięć 
przetargowych, jak również koniecznością zabezpieczenia środków na sfinansowanie nadzoru 
inwestorskiego inwestycji pn. „Przebudowa obiektów inżynieryjnych w ciągu drogi 
powiatowej nr 1549Z Banie-Rów, wraz z dojazdami na odcinku od km: 0+845 do km: 
1+745” zmniejsza się dochody: dział 600, Rozdział 60014 § 6180 o kwotę 1 200 000,00 zł, 
zwiększa się dochody: Dział 758, Rozdział 75802 § 6180 o kwotę 1 099 000,00 zł, zwiększa 
się wydatki: Dział 600, Rozdział 60014 § 6050 o kwotę 67 503,15 zł. Na wniosek Naczelnika 
Wydziału Remontów, Inwestycji i Zamówień Publicznych wprowadza się do planu 
finansowego środków w wysokości 3 443,84 zł, zdeponowanych na rachunku depozytowym 
przy Starostwie Powiatowym w Gryfinie pochodzących z gwarancji ubezpieczeniowej 
należytego wykonania umowy z dnia 09.06.2014 r. na zadaniu pn. „Modernizacja III piętra 
budynku internatu przy ZSP 2 w Gryfinie”. Środki zostały przekazane przez TU UNIQUA na 
podstawie żądania wypłaty z tytułu gwarancji z powodu nieusunięcia wad i usterek przez 
wykonawcę i zostaną wykorzystane do wykonania ekspertyzy budowlanej i wydania zaleceń 
co do sposobu likwidacji usterek, które skutkują obniżoną wydajnością działania systemu 
wentylacji w pomieszczeniach w internacie przy Zespole Szkół Ponadpodstawowych  
w Gryfinie. 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
VIII. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 2020-2039 (druk nr 9/XIX);  
 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że zgodnie ze zmianami w budżecie w 2020 
roku, dokonano zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Gryfińskiego na lata 
2020-2039. Pełen zakres zmian obrazują załączniki nr 1 i 2 do niniejszej uchwały. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, z jakiego powodu wykonawca robót rozbudowy 
szpitala powiatowego zażądał dodatkowe środki finansowe. 
 
Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że w trakcie realizacji inwestycji 
wystąpiły dodatkowe roboty. Są to prace, które zostały zlecone wykonawcy i polegają  
na wykonaniu, odprowadzeniu odwodnienia deszczowego w inny sposób niż zakładał  
to pierwotny projekt, ze względu na to, że spowodowałoby to całkowite zablokowanie 
dojazdu karetek do starego budynku szpitala, na co nie można byłoby pozwolić. Dlatego  
te prace zostały przeprowadzone w inny sposób. Prace dodatkowe, które jeszcze nie zostały 
zlecone, ale najprawdopodobniej będą wiążą się z przekuciami pomiędzy starym i nowym 
budynkiem szpitala, z poszczególnymi pomieszczeniami w starym budynku, które trzeba 
będzie trochę przeorganizować. Na drugim piętrze w tej chwili w miejscu przekucia są sale 
chorych, co należy zmienić, bo musi to być ciąg komunikacyjny. Pracami dodatkowymi 
objęte zostanie też połączenie CO pomiędzy starym budynkiem a nowym, dlatego że węzeł, 
który jest w nowym budynku jest na tyle duży, że jest w stanie obsłużyć oba budynki. Są też 
prace zgłoszone przez pracowników szpitala, a które nie zostały jeszcze wycenione związane 
z elektrycznym otwieraniem drzwi wejściowych do izby przyjęć, ale także i elektryczne 
otwieranie drzwi wejściowych na salę operacyjną. Te rzeczy nie zostały jeszcze wycenione 
ani zlecone. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy będą środki na te roboty oraz czy nie będzie 
opóźnienia w oddaniu inwestycji. 
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Sekretarz Powiatu Andrzej Krzemiński odpowiedział, że niestety będą opóźnienia, 
ponieważ umowa która teraz obowiązuje, raz już była przesuwana do końca lipca br. Niestety 
prace nie zostały jeszcze wykonane, na pewno będzie przesunięcie, lecz wykonawca  
nie złożył jeszcze wniosku. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
IX. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zakresu i formy informacji 

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego i kształtowaniu się 
wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze roku budżetowego (druk  
nr 10/XIX);  

 
Skarbnik Powiatu Jolanta Staruk powiedziała, że w związku ze zmianami jakie były  
w ustawie o finansach publicznych od 2013 roku, proponuje podjęcie nowej uchwały  
w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 
Gryfińskiego i kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze roku 
budżetowego, która zawiera już usystematyzowanie tabel i załączników oraz dopasowanie ich 
do obowiązującego stanu prawnego. Traci moc uchwała nr XXIV/180/2013 Rady Powiatu 
w Gryfinie z dnia 23.05.2013 r. w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 
budżetu Powiatu Gryfińskiego i kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej  
za I półrocze roku budżetowego. W związku z ustawą – tarczą 4.0 zostaje wydłużony okres 
przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Gryfińskiego  
i kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za I półrocze roku budżetowego, z dnia 
31 sierpnia do 30 września br. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt  
(4 za; 0 przeciw, 0 wstrz. się). 

 
X. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu w Gryfinie (druk nr 11/XIX).  

 
- brak pytań. 
 
 
Ad. 7  Sprawy różne, informacje i wnioski. 
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, skąd opóźnienie w budowie szpitala. 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że końcówka jest zawsze najgorsza. 
Cała budowa odbywa się w dość krótkim czasie. Wszyscy chcieliby by zakończenie było  
w terminie, ale należy spojrzeć na pełen zakres inwestycji wykonany w niespełna półtora 
roku, żeby wybudować taki obiekt. Założenie było dość ambitne. Głównym powodem 
opóźnień jest to, że firma Komputronik Biznes Sp. z o.o. w zeszłym roku miała kontrolę  
z Urzędu Skarbowego. Firma ta zajmuje się w znacznej części czymś innym, jak sprzęt 
elektroniczny. Z tego co można było przeczytać to Urząd Skarbowy wskazał na 
nieprawidłowość rozliczania VAT-u w ich podstawowej działalności, wydając decyzję  
o konieczności zwrotu dużych środków pieniężnych. To mocno zachwiało działalnością tejże 
firmy. Układ sanacyjny spowodował podejmowanie wszelkich decyzji z dużo większą 
ostrożnością. Przypuszczalnie to spowodowało, iż końcówka inwestycji nie najlepiej 
wygląda. Roboty są już wykonane w 98%, a inwestycja znajduje się na etapie odbiorów. 
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Raczej nie ma zagrożeń, żeby nie została skończona. Natomiast są problemy z powyższych 
powodów w przepływach finansowych między Komputronikiem a głównym podwykonawcą  
i dalej podwykonawcami, to powodują pewną destrukcję. Problem jest o tyle, że Powiat by 
móc przelać środki wykonawcy, musi posiadać kompletne dokumenty. Braki uzupełniane są 
pomału. Powiat musi mieć informację, że wszyscy podwykonawcy zostali opłaceni. Wszystko 
powyższe wpływa na opóźnienia. A i tak ten termin, jak na taką inwestycję, będzie dosyć 
szybki. Z pewnością w razie konieczności kary będą naliczane. Jednakże w związku z tarczą 
antykryzysową 4.0 jeżeli wykonawca wykaże, że dzieje się to z przyczyny epidemiologicznej 
to takich kar nie można naliczać.  
 
Radny Tomasz Mirakowski zapytał, czy sprzęt i wyposażenie ze starego szpitala przejdzie 
do nowego. Czy wiadomo już co będzie konieczne do zakupu? 
 
Starosta Gryfiński Wojciech Konarski odpowiedział, że są wykonywane prace w tym 
zakresie. Wiadomo, że mimo iż działalność szpitala się przenosi, każdy w nowym budynku 
chciałby mieć nowy sprzęt. Łóżka nieużywane znajdują się w magazynie, więc generalnie są 
na stanie. Powiat również złożył wniosek na wyposażenie w sprzęt nowego budynku. 
Wniosek na zakup i wyposażenie w sprzęt na około 3 miony złotych został złożony  
do Ministra Zdrowia, za pośrednictwem pana Wojewody. W budżecie powiatu znajduje się 
rezerwa w wysokości 1 miliona złotych, aczkolwiek inwestycja zaplanowana jest na 16 
milionów, stąd w planie są pewne oszczędności. Dodatkowo Zarząd Powiatu złożył wniosek 
o bon inwestycyjny. A także jest przygotowany w razie ogłoszenia kolejnego programu przez 
rząd na wsparcie inwestycyjne. Oprócz myślenia o wyposażeniu nowej części budynku,  
z bieżących spraw to zostało zorganizowane spotkanie z bankiem dla szpitala tak, żeby mógł 
zakupić w ramach leasingu dwa kardiomonitory. Spotkanie koordynowała pani Skarbnik, 
szpital czeka na ofertę. Z informacji przekazanej przez pana Prezesa zostały zakupione dwa 
aparaty KTG. A wcześniej zostało również zakupione wyposażenie gabinetu poradnictwa 
okulistycznego. Również udało się skompletować załogę – ordynatora do oddziału 
ginekologiczno-położniczego i wkrótce będzie uruchamiana ta działalność. Na oddziale 
chorób wewnętrznych sytuacja została ustabilizowana.  
 
Na tym posiedzenie zakończono o godz. 13.00. 
 
Protokół sporządziła: 
 
Dominika Konopnicka 
 
 Przewodniczący Komisji 

 
 Jarosław Przygoda 


